
29 januari 2019 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
  
Bijgaand treft u een artikel aan, wat u waarschijnlijk zelf ook al gelezen hebt,  uit het Brabants 
Dagblad van 28 jan. 2019. 
Voor de zoveelste keer wordt er gewezen op de nadelige gevolgen van straling veroorzaakt door 
UMTS masten. 
Het wil er bij mij niet in dat u, desondanks geen stappen onderneemt, zoals andere gemeenten wel 
doen, om het plaatsen van masten tegen te gaan. 
U mooie woorden ten spijt: ja, we begrijpen de angst,  
                                                  Ja, wij zijn ook niet blij met de plaatsing, 
                                                  Ja, wij zullen een en ander nog eens bekijken,  
                                                  Ja, we moeten ons neerleggen bij de uitspraak van de rechter(zover had 
u het nooit hoeven te laten komen) 
Maar u doet niets tegen plaatsing van een mast aan de Abcovensedijk, en in Riel. 
Het mag toch eindelijk wel eens duidelijk worden dat niet alleen een juridische insteek onvoldoende 
draagvlak heeft om een andere visie ten toon te stellen. 
Hopende op een nieuwe kijk op een en ander, verneem ik graag uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwoner Goirle 
 
 


